
  
Zápis 

 
ze zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 21. prosince 2022 
 
 
Přítomni: O. Čakrt, O. Hrušák, J. Kautzner, M. Kynčl, H. Maxová, D. Smíšková, R. Škába, M. 
Trojánek, Š. Veselý, J. Zuna, K. Angerová, J. Balko, M. Bartoníčková, O. Ferra, E. Fürstová, M. 
Khoder, A. Láznička, C. Lehto, V. Veselý  
 
Omluveni: J. Hort, P. Piťhová, B. Berka, M. Jirásek, C. Olson 
 
 
 
Hosté: prof. MUDr. M. Babjuk, CSc., Mgr. J. Šmejcká, MUDr. Martin Holcát, MBA, pracovníci 
oddělení komunikace a vnějších vztahů 2. LF UK 
 

 
Program: 
1. Zahájení a uvítání hostů 
2. Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 
3. Spolupráce 2. LF UK a FN Motol (MUDr. Martin Holcát, MBA) 
4. Strategický záměr 2. LF UK pro rok 2023 
5. Opatření děkana – Podrobnosti o organizaci studia v doktorských studijních 
programech na 2. LF UK 
6. Informace o průběhu voleb do AS 2. LF UK a AS UK 
7. Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 9. 11. 2022 
8. Zprávy z komisí AS 2. LF UK 
9. Zprávy z AS UK 
10. Různé 
 
 
1) Zahájení a uvítání hostů 
Zasedání zahájil MUDr. Milan Trojánek, předseda AS 2. LF UK, a přivítal přítomné senátory a 
milé hosty.  Zmínil se o změnách ve studentské komoře. 
 
Volba skrutátorů  
Skrutátory byli určeni: prof. MUDr. O. Hrušák, Ph.D. (pedagogická komora) a Martin Khoder 
(studentská komora). 
 
MUDr. Trojánek žádá o rozšíření programu a vložení bodu 4. představení oddělení 
komunikace a vnějších vztahů 2. LF UK, ostatní body by se posunuly. 
Program dnešního zasedání byl přijat tichým souhlasem. 
 
2) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 
MUDr. Trojánek předal slovo děkanovi 2. LF UK prof. Babjukovi. Pan děkan shrnul události od 
minulého zasedání AS 2. LF UK, zmínil zvýšení nákladů na materiál, energie, služby, na mzdy. 
Rozebral rozpočet fakulty a zmínil reakci a důsledky zvyšování cen. Další zprávy se týkaly 
areálu na Plzeňské, oddělení správy budov, informoval o nové vedoucí personálního a mzdového 
oddělení. Paní tajemnice doplňovala informace. 



Po otevření diskuze (MUDr. Smíšková, prof. Hrušák, MUDr. Trojánek a další) byly zmiňovány 
problémy s občerstvením a wi-fi na Plzeňské. Jedná se dle doc. Maxové o problémy především 
s připojením k síti, které se odrážejí i  ve výuce – studenti se nemohou připojit v některých 
učebnách k internetu a nelze plně využít např. testování pomocí systému Kahoot. Občerstvení 
bude jistě vítané, ale jak uvedla, hlavní problém zaměstnanců na Plzeňské je absence možnosti 
plnohodnotného stravovaní a požadavek na jeho zajištění prostřednictvím dovážky.  

Prof. Hrušák vyslovil prosbu o konzultaci rozpočtu s ekonomickou komisí AS, bude iniciováno 
setkání s prof. Marusičem. 
 
3) Spolupráce 2. LF UK a FN Motol (MUDr. Martin Holcát, MBA) 
MUDr. Trojánek uvedl MUDr. Holcáta, náměstka pro léčebně preventivní péči FN Motol.  Pan 
náměstek poděkoval studentům a ostatním pracovníkům za pomoc při zvládání obtíží posledních 
2-3 let.a představil v prezentaci vize nemocnice (onkologické centrum, nutné rekonstrukce, 
pavilon mikrobiologie, nová dětská psychiatrie, komerční stavby, stravovací blok, LDN, 
pneumologie, spalovna, modrý pavilon).  
V diskuzi (využívání atrií, zóny pro studenty, založení knihovničky starších publikací, 
studentské skříňky, místnost s mikrovlnkou a stolem se židlemi pro studenty, nádoby na tříděný 
odpad, zlepšení komunikace mezi PR oděleními FNM a 2. LF UK) vystoupili M. Bartoníčková, 
MUDr.V.Veselý, MUDr. Trojánek, prof. Babjuk. 
Závěrem bylo dohodnuto připravení dopisu pro ředitele FNM s podněty a připomínkami 
(vyhotoví doc. Veselý).   
MUDr. Trojánek poděkoval panu náměstkovi za podporu, oba apelují na zlepšení komunikace 
mezí PR odděleními. 
 
4) Představení oddělení komunikace a vnějších vztahů 2. LF UK 
MUDr. Kynčl poděkoval senátorům/senátorkám za umožnění prezentace oddělení. Došlo 
k představení s komentářem akcí. Byly zhodnoceny podzimní aktivity a shrnuty ty, které budou 
v příštím roce stěžejní.  
MUDr. Kynčl následně poděkoval za příkladnou spolupráci oddělení s komisí pro komunikaci 2. 
LF UK.  
MUDr. Trojánek poděkoval MUDr. Kynčlovi, který již v dalším složení AS 2. LF UK není, 
požádal ho, aby zůstal mimosenátním členem komise pro komunikaci.  
 
5) Strategický záměr 2. LF UK pro rok 2023 
Pan děkan sdělil, že Strategický plán poslal k nastudování.  MUDr. Trojánek za sebe nemá žádné 
připomínky. 
 
Hlasování: pro 16, proti 0, zdržel se 0 
 
Strategický záměr 2. LF UK pro rok 2023 byl AS 2. LF UK schválen. 
 
6) Opatření děkana – Podrobnosti o organizaci studia v doktorských studijních 
programech na 2. LF UK 
Dané opatření formulovala prof. Kobesová, opět bylo senátorům k dispozici předem 
k nastudování.  
MUDr. V. Veselý sděluje, že se jedná o upřesnění povinností studentů, podmínkou bude i 
zkouška z AJ. Pan děkan připomíná, že se čeká na nový vysokoškolský zákon, opatření pak bude 
upraveno dle nových potřeb. Prof. Hrušák má dotaz ohledně souhlasu/nesouhlasu studenta 
s trvalým uložením elektronické verze práce v databázi systému meziuniverzitního projektu 
Theses.cz – co nastane, pokud student s uložením nesouhlasí?  
MUDr. Trojánek se zeptá prof. Kobesové a bude vše tlumočit. 
 
Hlasování: pro 15, proti 0, zdržel se 1. 



 
AS 2. LF UK schválil Opatření děkana – Podrobnosti o organizaci studia v doktorských 
studijních programech na 2. LF UK. 
 
7) Informace o průběhu voleb do AS 2. LF UK a AS UK  
MUDr. Láznička okomentoval připravenou prezentaci, shrnul přípravu, průběh a výsledky voleb. 
Vše proběhlo v pořádku. Bohužel účast studentů proti minulým volbám poklesla. Zdůraznil své 
poděkování členům komise, Zdeňku Procházkovi, p. Lesnerovi, administrativě, P. Andreasovi. 
V následné diskuzi (Láznička, Zuna, Khoder, Bartoníčková, Trojánek) byly rozebírány příčiny 
nižší účasti. 
MUDr. Trojánek děkuje i paní tajemnici a předkládá žádost o finanční ocenění členů volební 
komise AS. 
 
Finanční ocenění členů volební komise bylo přijato tichým souhlasem. 
 
Paní tajemnice souhlasí. 
  
8) Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 5. 10. 2022 
MUDr. Trojánek otevřel diskuzi k zápisu z minulého zasedání, nebyly žádné připomínky. 
 
Zápis zasedání AS 2. LF UK ze dne 9. 11. 2022 byl schválen tichým souhlasem. 
 
9) Zprávy z komisí AS 2. LF UK 
Legislativní komise: prof. Zuna informuje, že nic závažného komise neřešila, žádá, aby MUDr. 
Láznička pokračoval v práci komise jako mimosenátní člen. 
 
Pedagogická komise: doc. Čakrt informoval senátory ohledně ankety, teprve 21.12. komise 
obdržela výsledky, bude se jimi zabývat 
 
Komise pro komunikaci: MUDr. Kynčl informuje, že již vše zaznělo. Bude se dalších zasedání 
senátu osobně účastnit jako mimosenátní člen. 
 
Sociální komise: M. Bartoníčková informuje, že se komise nesešla, body k diskuzi s panem 
náměstkem se dnešním dnem vyjasnily. 
 
Ekonomická komise: prof. Hrušák informuje, že se komise nesešla, prosí o objasnění části 
Opatření děkana viz bod 5. 
 
10) Zprávy z AS UK 
Prof. Škába informuje o zasedáních 11. 11. 22 a 16. 12. 22. 
 
11) Různé 
MUDr. Trojánek žádá senátory/ky o souhlas s pokračováním práce Mgr. Gáboríkové v roce 2023 
jako sekretářky AS 2. LF UKna DPP.  
Přijato tichým souhlasem. 
 
Dalším odsouhlaseným termínem zasedání AS 2. LF UK je 11. 1. 2023, další termíny již bude 
řešit senát v novém složení. 
 
MUDr. Trojánek popřál všem do roku 2023 jen to nejlepší. 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Markéta Gáboríková 
 
Schválil: MUDr. Milan Trojánek, Ph.D. 


